
 

 

Katrinebjergskolen 
Katrinebjergvej 60, 8200 
Aarhus N 
E-post: kat@mbu.aarhus.dk 

 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Mandag den 09.10.23 
klokken 16.30-18.30 

Mødet afholdes på PLC 

  
Mødedeltagere  Afbud:  

Forældre:  
 

Peter Hansen, Gry Bruun 
Mathiesen, Zara Ann 
Stokholm, Maria Rask 
Hummelmose, Jens Gylling 
Jørgensen, Cecilie Harrits, 
Lasse Ljungholm 

 
 

Forældre suppleanter: Diana Hansen, Frantz 
Ertmann, Roar Hestbek 

Frantz 

Medarbejdere:  Helle Iversen,  
Charlotte Larsen 

 

Ledelse: Christian Hellum, Sannie 
Leth 

 

Elever: Bertil, 9. årgang  
Dagsorden Referat Beslutninger  
Referent Sannie Leth  

Mødeleder Gry Bruun Mathiesen   
 

1. Godkendelse af 
dagsorden  
 

 16.30-16.35  
Godkendt 
 



2. Nyt fra 

• Skoleledelse  

• Medarbejdere 

• Forældre 

• Elever 

 
 

16.35-16.50 

Skoleledelsen:  

• Katrinebjergskolen bliver nævnt i Undervisningsministeriets 

hæfte, der udgives i forlængelse af Folketingets åbningstale 

• 1. kvartal af skoleåret er gået godt både ift. nye ansatte og pres 

på undervisningslokaler 

• Der er udmeldt besparelser og velfærdspuljer 

Medarbejdere: 

• Vi er en stor medarbejdergruppe med mange nye ansatte – der 

er en god stemning i gruppen, vi matcher hinanden godt. Det 

kan være overvældende på personalerummet med de mange 

kolleger 

• Vi har haft vores første strikkeklub 

• Der er forsat fokus på den gode pause for eleverne 

• Skolens PLC er blevet nomineret som Danmarks bedste PLC 

Forældre: 

• Forældrehenvendelse vedr. mobiltelefon på lejrskole på 6. 

årgang: Skal mobiltelefonen med – og hvordan må den bruges? 

• Mere tid til skolehjemsamtaler – henvendelse til klasseteam 

• Dejligt at kunne låne lokaler på skolen til fælles 

klassearrangementer 

Elever: 

•  Der er kommet positive tilbagemeldinger på Pavillonerne 

• Ønsker fra elevrådsmøde: gennemsigtigt glas i fordørene ind 

til toiletterne 



3. SFO 

Orientering, samt 

status på etablering af 

SFO-forældreråd 

 

Jakob Abildgaard 

inviteres til punktet 

 • Status i SFO – opdelt i to afdelinger 0.-1. og 2.-3. Det fungerer 
rigtig godt. 

• Der er en indskrivning i SFO på 93 % af alle børn på 0.-3. 
årgang 

• Der har også i SFO været en del nyansættelser, hvorfor der har 
været en personaleeftermiddag for at ryste sammen 

• Jakob efterspørger veje til at få forældre til at melde sig til 
SFO-forældrerådet (i ugebreve, plakater på dørene, en lille 
video) 

• De kommende 3 år får SFO en stor del af den nationale pulje til 
løft af fritidspædagogikken. Puljen skal bruges på øgede 
lønudgifter. Tildelingen bruges på målrettet udvikling af 
udvalgte fokusområder i SFO. 

4. Om- og tilbygning, 

samt trafikforhold 

omkring skolen 
Fortsat 

orientering/gennemgang af 

materiale. 

 • Christian orienterer om tidsplanen for byggeriet 
• Der er gang i processen ift. at flytte udeaktiviteter for eleverne 

væk fra den store skolegård: bomme ved brandvej Nord og 
optegning til leg, multibane og andet i rummene mellem 
længerne.  

• Elevrådets ønsker matcher godt de initiativer, der er sat i gang 
• Aftale med parkeringsselskab er ikke afsluttet 

5. Trivsel 

 

Peter, Zara og Cecilie 

kommer med et oplæg 

 • Udkastet er diskuteret og vurderes for langt og for detaljeret 
• Udkastet tages med tilbage i skolens arbejde med elev- og 

medarbejdertrivsel 
• Der arbejdes frem mod et mere simpelt princip 

6. Eventuelt  Vi kigger på de nye Pavilloner 

7. Lukket punkt 

 

  

8. Fremtidige punkter  • Skolefoto 
• Mobiltelefon på lejrskoler 
• Tid ved skolehjemsamtaler 

 

  

 


